
str. 1 

Szczegółowy przebieg obrad odzwierciedla nagranie z II sesji Rady Miejskiej Rakoniewic,  

z dnia 22.05.2024r., które jest dostępne na stronie internetowej www.rakoniewice.pl, w zakładce Rada 

Miejska oraz w Biuletynie Informacji Publicznej, w zakładce Rada Miejska – Nagrania z sesji. 

Rada Miejska 

Rakoniewic 

 

 

PROTOKÓŁ  Nr  II/2024 

 

z II sesji IX kadencji Rady Miejskiej Rakoniewic, która odbyła się w dniu  

22 maja 2024 r., w sali sesyjnej Rady Miejskiej Rakoniewic, im. Florentyny  

i Marcelego hr. Czarneckich, Osiedle Parkowe 1, w Rakoniewicach. 

Obrady rozpoczęto w dniu 22 maja 2024 r., o godz. 11:00,  

zakończono w dniu 22 maja 2024 r., o godz. 12:30. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 15 radnych, 

nieobecnych – 0 radnych. 

 

Radni nieobecni, a nieusprawiedliwieni na podstawie § 3 ust. 2 uchwały Nr V/42/2019 

Rady Miejskiej Rakoniewic, z dnia 27.03.2019 r.: 

- 0 

Radni nieobecni – usprawiedliwieni : 

- 0 

 

Spoza Rady udział w sesji wzięli : 

1. dr Gerard Tomiak – Burmistrz Rakoniewic 

2. Arkadiusz pawłowski – Zastępca Burmistrza 

3. Jarosław Marciniak – Sekretarz Gminy 

4. Łukasz Ślaga – Skarbnik Gminy 

5. Bartosz Krzyżanowski – Radca Prawny 

6. Paweł Sobecki – Kierownik Wydziału Gospodarki Gminnej 

7. Danuta Marciniak – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakoniewicach 

8. Sołtysi.  

 

 

 

 

 

 

 

http://www.rakoniewice.pl/


str. 2 

Szczegółowy przebieg obrad odzwierciedla nagranie z II sesji Rady Miejskiej Rakoniewic,  

z dnia 22.05.2024r., które jest dostępne na stronie internetowej www.rakoniewice.pl, w zakładce Rada 

Miejska oraz w Biuletynie Informacji Publicznej, w zakładce Rada Miejska – Nagrania z sesji. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ewidencja uchwał przyjętych na sesji 

Przyjęto uchwały 

Nr uchwały 
Na której stronie 

protokołu 

 

II/10/2024 

II/11/2024 

II/12/2024 

II/13/2024 

II/14/2024 

II/15/2024 

II/16/2024 

II/17/2024 

II/18/2024 

II/19/2024 

II/20/2024 

 

 

 

10 

10 - 11 

11 - 12 

12 – 13 

13 – 14 

14 – 15 

15 – 16 

16 – 17 

17 – 18 

18 – 19 

19 - 20 
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Proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ślubowanie Radnego. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Informacja o złożonych zapytaniach, interpelacjach i odpowiedziach na nie. 

5. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

6. Zapytania, wnioski i informacje sołtysów. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

8. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

9. Informacja na temat funkcjonowania Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakoniewicach 

w roku 2023. Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie - za rok 2023. 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 r. 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu przeciwdziałania alkoholizmowi  

i narkomanii za rok 2023. 

11. Informacja o działalności instytucji kultury w 2023 r. (Gminna Biblioteka Publiczna, 

Rakoniewicki Ośrodek Kultury) 

12. Sprawozdanie z rocznego programu współpracy Gminy Rakoniewice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2023. 

13. Podjęcie Uchwał w sprawie : 

a. oceny zasobów pomocy społecznej 

b. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia 

udzielane przez publiczne przedszkola, których organem prowadzącym jest 

Gmina Rakoniewice 

c. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (dot. działki nr 202/9, 

obręb Gola Narożniki) 

d. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (dot. działki nr 799/6, 

obręb Rostarzewo) 

e. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (dot. działki nr 4/5, 

obręb Rakoniewice) 

f. poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego i opłat 

lokalnych oraz określenia inkasentów, terminu płatności dla inkasentów i 

wynagrodzenia za inkaso 

g. ustalenia stawek opłaty targowej od sprzedaży dokonywanej podczas 

obchodów Dożynek Gminnych 

h. udzielenia pomocy finansowej Gminie Wolsztyn 

i. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grodziskiemu 

j. zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

k. zmiany uchwały nr LVI/452/2023 Rady Miejskiej Rakoniewic z dnia 20 

grudnia 2023 w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rakoniewice na lata 2024 – 2028 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie obrad. 
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Przebieg II sesji Rady Miejskiej Rakoniewic 

z dnia 22 maja 2024 r. 

 

 

Pkt 1. Otwarcie sesji. 

Otwarcia sesji dokonał Krzysztof Krawczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej  

Rakoniewic. Powitał radnych, sołtysów, zaproszonych gości i pozostałe osoby obecne na 

sesji. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pkt 2.  Ślubowanie Radnego. 

Zgodnie z art. 23 a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, przed przystąpieniem do 

wykonywania mandatu radni składają ślubowanie, z kolei, na podstawie art. 23 a ust. 3. 

„Radni nieobecni na pierwszej sesji rady gminy oraz radni, którzy uzyskali mandat  

w czasie trwania kadencji, składają ślubowanie na pierwszej sesji, na której są obecni”.  

 

W związku z nieobecnością, na pierwszej sesji, radnego Sławomira Olejnika, złożył on 

ślubowanie na II sesji.   

Przewodniczący Rady poprosił wszystkich o powstanie, odczytał rotę ślubowania, po 

czym radny Sławomir Olejnik złożył ślubowanie. 

Przewodniczący Rady pogratulował radnemu i potwierdził, że objął on mandat radnego 

Miasta i Gminy Rakoniewice.  

 

Stwierdzając prawomocność obrad Przewodniczący poinformował, że na ustawowy skład 

15 radnych w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może 

obradować i podejmować uchwały. 

 

Pkt 3. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić wniosek  

o zmianę porządku obrad.  

 

Nie zgłoszono żadnych wniosków, w związku z czym Przewodniczący poinformował, że 

na sesji obowiązuje ustalony wcześniej porządek obrad. 
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Pkt. 4. Informacja o złożonych zapytaniach, interpelacjach i odpowiedziach na nie. 

Przewodniczący Rady przedstawił informację o złożonych, od ostatniej sesji, 

interpelacjach i odpowiedziach na nie (informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu).  

  

Pkt 5. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić zapytanie, interpelację 

lub wniosek.  

 

Radna Gabriela Cielecka podjęła temat interpelacji złożonej w dniu 28.02.2024 r.  

w sprawie budowy obwodnicy Rostarzewa. Przypominała teść tej interpelacji  

i odpowiedzi, jaka udzielono, na nią. Dodatkowo odczytała i złożyła pismo, skierowane 

do Burmistrza, z prośbą o sprawdzenie, czy ww. interpelacja dotarła do Ministerstwa 

Infrastruktury, a jeśli nie, to o ponowne jej złożenie (kopia pisma stanowi załącznik nr 4 

do protokołu; Przewodniczący Rady pismem nr OR.0004.1.2024.MCh, z dnia  

23.05.2024 r. przekazał ww. pismo Burmistrzowi Rakoniewic).  

 

Radny Karol Matysiak, w imieniu sołtysów z Gminy Rakoniewice, przedstawił i złożył 

pismo, skierowane do Burmistrza i Przewodniczącego Rady, z prośbą o zwiększenie 

wysokości diet sołtysów (kopia pisma stanowi załącznik nr 5 do protokołu; 

Przewodniczący Rady pismem nr OR.0005.2.2024.MCh, z dnia 23.05.2024 r. przekazał 

ww. pismo Burmistrzowi Rakoniewic). 

 

Radny Dariusz Nolka, powracając do sprawy obwodnicy Rostarzewa, przypomniał, że 

podczas kampanii samorządowej, osoby publiczne wypowiadały się, w sposób publiczny, 

na temat potrzeby realizacji tej inwestycji. Radny zauważył, że w związku z tym 

zasadnym byłoby skierowanie petycji do tych osób, żeby wywiązały się ze swoich 

zapewnień, że ta obwodnica powstanie. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu w tym punkcie.  

 

Pkt 6. Zapytania, wnioski i informacje sołtysów. 

Do dnia sesji, do biura Rady nie wpłynęła od sołtysów żadna informacja, wniosek czy 

zapytanie, które miałyby zostać przedstawione na sesji. 
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Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z sołtysów chciałby zabrać głos. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie. 

 

Pkt 7. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady przedstawił informację z działalności w okresie międzysesyjnym 

(informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

 

Pkt 8. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

Przewodniczący Rady oddał głos Burmistrzowi Rakoniewic – dr. Gerardowi Tomiakowi. 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między sesjami 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu).  

 

Dalej Burmistrz odpowiedział na zagadnienia poruszone przez radnych w punkcie  

5. porządku obrad  : 

• radnemu D. Nolce - stosowne pisma do II Wicewojewody - pana Maciejewskiego 

oraz do pana Ministra Klimczaka, w najbliższym czasie, zostaną przesłane. 

Przypomniał, że wielokrotnie wypowiadał się na temat budowy obwodnicy 

(przytoczył kilka swoich wcześniejszych wypowiedzi); 

• radnej G. Cieleckiej - czeka na odpowiedź z Ministerstwa. Jak tylko nadejdzie, 

poinformuje o tym radnych; 

• radnemu K. Matysiakowi - rozmawiał już z kilkoma sołtysami o sprawie 

podwyższenia diet. Temat należy przedyskutować w komisjach Rady. Wyraził 

nadzieję, że Rada wypracuje rozwiązanie satysfakcjonujące sołtysów. 

 

Radna G. Cielecka podziękowała Burmistrzowi za wyrażone stanowisko w sprawie 

budowy obwodnicy.  

 

Burmistrz przypomniał, że to nie jest inwestycja Gminy Rakoniewice oraz o możliwości 

zastosowania szybkiego rozwiązania tego problemu (np. przez nałożenie stosownych 
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opłat dla ruchu tranzytowego). Dodał, że same przygotowania do budowy obwodnicy 

trwać będą kilka lat.    

 

Następnie Burmistrz przedstawił informację nt. aktualnej sytuacji dotyczącej 

ogłoszonego przetargu na budowę przyszkolnego basenu do nauki pływania  

w Rakoniewicach (informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

 

Dalej głos zabrał mecenas Bartosz Krzyżanowski. Wyjaśnił m.in., że obecnie Gmina 

czeka na wyznaczenie terminu rozprawy, przez Krajową Izbę Odwoławczą, na której 

będzie rozstrzygane odwołanie, które wpłynęło jako drugie. Mecenas zakłada, że termin 

rozprawy zostanie wyznaczony na przełom maja/czerwca i jest szansa, o ile nie wpłyną 

kolejne odwołania, że na przełomie czerwca/lipca postępowanie to zakończy się 

ostatecznym wyborem wykonawcy. 

 

Radny Dariusz Nolka zapytał, czy ilość wniesionych odwołań jest ograniczona, czy może 

to trwać nieskończenie. 

 

Mecenas B. Krzyżanowski wyjaśnił, że zależy to od okoliczności konkretnego 

przypadku. Wniesienie odwołania jest ograniczone pewnymi terminami. Poza tym 

Wykonawcy nie mogą kwestionować czynności, których nie zakwestionowali po raz 

pierwszy, gdy dokonano wyboru oferty.  

 

Radny Tomasz Tadeusz, w sprawie budowy obwodnicy Rostarzewa, poinformował,  

że w piątek, przed wyborami samorządowymi, był na spotkaniu w Jabłonnie, w którym 

uczestniczył również m.in. pan Wicewojewoda, który poinformował, że czeka informację 

od Ministra Klimczaka i który to zgłosił gotowość maszyn/sprzętu na rozpoczęcie 

budowy obwodnicy Rostarzewa. 

 

Radna G. Cielecka przypomniała, że temat budowy obwodnicy był już podnoszony ok.  

17 lat temu i należy brać za sukces fakt, że Wojewoda zauważył jej brak. Należy zrobić 

wszystko, by inwestycja ta doszła do skutku. 

  

Radni do przedstawionego sprawozdania nie zgłosili pytań ani wniosków.  
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Pkt 9. Informacja na temat funkcjonowania Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Rakoniewicach w roku 2023. Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie - za 

rok 2023. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacja na temat funkcjonowania Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Rakoniewicach w roku 2023, sprawozdanie z realizacji Gminnego 

programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie 

- za rok 2023 oraz sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 

r., przygotowane przez panią Danutę Marciniak – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Rakoniewicach zostały radnym przesłane, w formie elektronicznej, wraz z innymi 

materiałami sesyjnymi, były przedstawione na posiedzeniu komisji.  Ww. dokumenty 

zamieszczone zostały także na stronie internetowej urzędu, w porządku obrad ww. sesji 

(informacja-sprawozdania stanowią załącznik nr 9 do protokołu). 

Przewodniczący poprosił, w przypadku, gdy radni mają pytania do przedstawionej 

informacji, o ich przedstawienie i równoczesne przekazanie w formie pisemnej do biura 

Rady - zostaną one przekazane osobie sporządzającej informację, która udzieli 

odpowiedzi również w formie pisemnej. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań.  

Pkt 10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu przeciwdziałania 

alkoholizmowi i narkomanii za rok 2023. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie z realizacji Gminnego programu 

przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii za rok 2023 przygotowane przez panią 

Arletę Pawelczak - Pełnomocnika Burmistrza ds. profilaktyki i przeciwdziałania 

uzależnieniom zostało radnym przesłane, w formie elektronicznej, wraz z innymi 

materiałami sesyjnymi, było przedstawione na posiedzeniu komisji. Sprawozdanie 

zamieszczone zostało także na stronie internetowej urzędu, w porządku obrad ww. sesji 

(informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

Przewodniczący poprosił, w przypadku, gdy radni mają pytania do przedstawionego 

sprawozdania, o ich przedstawienie i równoczesne przekazanie w formie pisemnej do 

biura Rady - zostaną one przekazane osobie sporządzającej sprawozdanie, która udzieli 

odpowiedzi również w formie pisemnej. 
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Radni nie zgłosili żadnych pytań.  

Pkt 11. Informacja o działalności instytucji kultury w 2023 r.  

Przewodniczący Rady poinformował, że informacje o działalności instytucji kultury  

w 2023 r. przygotowane przez panią Dorotę Lipowicz - Dyrektor Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Rakoniewicach oraz panią Gizelę Ziółkowską – Dyrektor Rakoniewickiego 

Ośrodka Kultury, zostały radnym przesłane, w formie elektronicznej, wraz z innymi 

materiałami sesyjnymi, były przedstawione na posiedzeniu komisji. Informacje 

zamieszczone zostały także na stronie internetowej urzędu, w porządku obrad ww. sesji 

(informacje stanowią załączniki nr 11 i 12 do protokołu). 

Przewodniczący poprosił, w przypadku, gdy radni mają pytania do przedstawionych 

informacji, o ich przedstawienie i równoczesne przekazanie w formie pisemnej do biura 

Rady - zostaną one przekazane osobie sporządzającej informację, która udzieli 

odpowiedzi również w formie pisemnej. 

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań. (W dniu 31.05.24r. radny D. Nolka złożył pytania do 

sprawozdania z działalności ROK. Zarówno pismo-pytania jak i odpowiedź stanowią 

załącznik nr 27 do protokołu)  

Pkt 12. Sprawozdanie z rocznego programu współpracy Gminy Rakoniewice  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2023. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie z rocznego programu współpracy 

Gminy Rakoniewice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2023 

przygotowane przez Magdalenę Chojnacka – insp. ds. obsługi rady, zostało radnym 

przesłane, w formie elektronicznej, wraz z innymi materiałami sesyjnymi, było 

przedstawione na posiedzeniu komisji. Sprawozdanie zamieszczone zostało także na 

stronie internetowej urzędu, w porządku obrad ww. sesji (sprawozdanie stanowi 

załączniki nr 13 do protokołu). 

Przewodniczący poprosił, w przypadku, gdy radni mają pytania do przedstawionego 

sprawozdania, o ich przedstawienie i równoczesne przekazanie w formie pisemnej do 

biura Rady - zostaną one przekazane osobie sporządzającej sprawozdanie, która udzieli 

odpowiedzi również w formie pisemnej. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań.  
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Pkt 13. Podjęcie Uchwał :  

A) Projekt uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej przedstawiła Danuta 

Marciniak – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakoniewicach 

Na podstawie art. 16a ust. 1-3 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej gminy 

przygotowują ocenę zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej 

i demograficznej. Zasoby pomocy społecznej obejmują w szczególności infrastrukturę, kadrę, 

organizacje pozarządowe i nakłady finansowe na zadania pomocy społecznej bez względu na 

podmiot je finansujący i realizujący. Ocena dotyczy osób i rodzin korzystających z pomocy 

społecznej, rodzajów ich problemów oraz ich rozkład ilościowy. Organ wykonawczy jednostki 

samorządu terytorialnego ma obowiązek przedstawić co roku radzie gminy wyżej wymienioną 

ocenę. Ocena wraz z rekomendacjami jest podstawą do planowania budżetu na rok następny. 

W projekcie uchwały postanawia się zatwierdzić ocenę zasobów pomocy społecznej w oparciu 

o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili pytań ani żadnych wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej 22 maja 2024, godz. 11:47 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Gabriela Cielecka, Leszek Joksz, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, 

Adam Madalinski, Karol Matysiak, Dariusz Mikołajczyk, Dariusz Nolka, Sławomir Olejnik, 

Mirosław Pajchrowski, Paweł Sadowski, Rafał Siemieńczuk, Joanna Szajerska, Tomasz Tadeusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr II/10/2024 w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej stanowi załącznik 

nr 14 do protokołu. 

B) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

świadczenia udzielane przez publiczne przedszkola, których organem prowadzącym 

jest Gmina Rakoniewice przedstawił Mirosław Basiński – Kierownik Wydziału 

Oświaty. 

Zgodnie z art. 52 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań 

oświatowych rada gminy określa w drodze uchwały wysokość opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w 

roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat oraz warunki częściowego bądź całkowitego 

zwolnienia z tych opłat. Rada Miejska Rakoniewic ustaliła ostatnio wysokość opłaty za 
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korzystanie z wychowania przedszkolnego w 2019 r. uchwałą nr VI/53/2019. W związku ze 

znaczącym wzrostem inflacji jaki nastąpił na przestrzeni ostatnich lat, w szczególności w latach 

2021 – 2023, gdy średnioroczny wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych ogółem wzrósł 

odpowiednio o 5,1% w 2021 r. (w stosunku do 2020 r.), o 14,4% w 2022 r. (w stosunku do 2021 

r.) i 11,4% w 2023 r. (w stosunku do 2022 r.), niezbędnym stała sią aktualizacja stawki wyżej 

wymienionych opłat. Podjęcie proponowanej uchwały ma zatem na celu urealnienie wysokości 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w związku ze zmienioną sytuacją 

makroekonomiczną oraz wzrostem wynagrodzeń za pracę, w tym minimalnego wynagrodzenia za 

pracę, które w 2019 r. wynosiło 2250 zł brutto, natomiast w 2024 r. osiągnie wysokość 4300 zł 

brutto. 

W projekcie uchwały postanawia się, w uchwale nr VI/53/2019 Rady Miejskiej Rakoniewic 

z dnia 17 maja 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 

publiczne przedszkola, których organem prowadzącym jest Gmina Rakoniewice (Dz. Urz. Woj. 

Wlkp. z 2019 r., poz. 5153) w § 4 wprowadzić następujące zmiany: 

1) ust. 1 otrzymuje brzmienie: 

„1. Ustala się odpłatność rodziców (opiekunów prawnych) za świadczenia, o których 

mowa w § 2 pkt 2 uchwały w wysokości 1,40 zł za każdą rozpoczętą godzinę faktycznego 

pobytu dziecka w przedszkolu.”; 

2) uchyla się ust. 7. 

 

Radna Gabriela Cielecka zapytała, czy wszystkie dzieci z Gminy Rakoniewice mają 

zagwarantowane przyjęcie do przedszkola. 

 

Kierownik potwierdził. 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili więcej pytań, żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia 

udzielane przez publiczne przedszkola, których organem prowadzącym jest Gmina Rakoniewice 

22 maja 2024, godz. 11:51 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Gabriela Cielecka, Leszek Joksz, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, 

Adam Madalinski, Karol Matysiak, Dariusz Mikołajczyk, Dariusz Nolka, Sławomir Olejnik, 

Mirosław Pajchrowski, Paweł Sadowski, Rafał Siemieńczuk, Joanna Szajerska, Tomasz Tadeusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr II/11/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

świadczenia udzielane przez publiczne przedszkola, których organem prowadzącym jest 

Gmina Rakoniewice stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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C) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości (dot. działki nr 202/9, obręb Gola Narożniki) przedstawił Paweł 

Sobecki – Kierownik Wydziału Gospodarki Gminnej. 

Nieruchomość oznaczona w ewidencji gruntów jako działka nr 202/9, położona 

w obrębie Gola Narożniki,  wchodzi w skład Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa. Dla 

terenu obejmującego ww. działkę nie obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego. Sposób zagospodarowania terenu, stanowiącego po podziale działkę nr 202/9, 

określono w decyzji o lokalizacji inwestycji celu publicznego nr 15/2017 z dnia 14 listopada 

2017 r. znak GG.6733.15.2017.PS. Przedmiotowy teren jest niezbędny na cele związane 

z realizacją inwestycji infrastrukturalnych służących wykonywaniu zadań własnych w zakresie 

kanalizacji sanitarnej. 

W projekcie uchwały wyraża się zgodę na nieodpłatne nabycie przez gminę Rakoniewice 

nieruchomości o której mowa wyżej. 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (dot. działki nr 

202/9, obręb Gola Narożniki) 22 maja 2024, godz. 11:53 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Gabriela Cielecka, Leszek Joksz, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, 

Adam Madalinski, Karol Matysiak, Dariusz Mikołajczyk, Dariusz Nolka, Sławomir Olejnik, 

Mirosław Pajchrowski, Paweł Sadowski, Rafał Siemieńczuk, Joanna Szajerska, Tomasz Tadeusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr II/12/2024 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości (dot. działki nr 202/9, obręb Gola Narożniki) stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

D) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości (dot. działki nr 799/6, obręb Rostarzewo) przedstawił Paweł Sobecki. 

Nieruchomość oznaczona w ewidencji gruntów nr 799/6 o pow. 0,0338 ha położona 

w obrębie Rostarzewo stanowi własność prywatną. Dla terenu obejmującego ww. działkę 

obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego przyjęty uchwałą nr 

XXVI/201/2021 Rady Miejskiej Rakoniewic z dnia 22 czerwca 2021 r., w którym przedmiotowa 

działka oznaczona została symbolem 2KDW – teren dróg wewnętrznych. Właściciel 

http://www.rakoniewice.pl/


str. 13 

Szczegółowy przebieg obrad odzwierciedla nagranie z II sesji Rady Miejskiej Rakoniewic,  

z dnia 22.05.2024r., które jest dostępne na stronie internetowej www.rakoniewice.pl, w zakładce Rada 

Miejska oraz w Biuletynie Informacji Publicznej, w zakładce Rada Miejska – Nagrania z sesji. 

nieruchomości wyraził wolę nieodpłatnego przekazania jej na rzecz gminy Rakoniewice. 

W wyniku przeprowadzonej analizy ustalono, że przejęta działka uzupełni sieć drogową gminy 

Rakoniewice zapewniając w ten sposób ogólnodostępny dojazd do nieruchomości, zgodnie 

z obowiązującymi przepisami ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami. 

W projekcie uchwały wyraża się zgodę na nieodpłatne nabycie przez gminę Rakoniewice ww. 

działki 

 

Radna Gabriela Cielecka zapytała, czy przedmiotowa działka stanowi przedłużenie ulicy 

1000-lecia. Zauważyła, że w tym miejscu, po lewej stronie, powstaje nowy budynek. 

Zapytała, czy będą do niego doprowadzone media. 

 

Kierownik P. Sobecki potwierdził. Dodał, że przejęcie tej działki umożliwi Gminie 

doprowadzenie mediów.  

Radni do projektu uchwały nie zgłosili więcej pytań, żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (dot. działki nr 

799/6, obręb Rostarzewo) 22 maja 2024, godz. 11:56 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Gabriela Cielecka, Leszek Joksz, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, 

Adam Madalinski, Karol Matysiak, Dariusz Mikołajczyk, Dariusz Nolka, Sławomir Olejnik, 

Mirosław Pajchrowski, Paweł Sadowski, Rafał Siemieńczuk, Joanna Szajerska, Tomasz Tadeusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr II/13/2024 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości (dot. działki nr 799/6, obręb Rostarzewo) stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

E) Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości (dot. działki nr 4/5, obręb Rakoniewice) przedstawił Paweł Sobecki. 

Nieruchomość oznaczona w ewidencji gruntów nr 4/5 o pow. 0,0320 ha, położona 

w obrębie Rakoniewice, stanowi własność prywatną. Dla terenu obejmującego ww. działkę 

nie obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. Droga w skład której wchodzi 

działka nr 4/5, położona w obrębie Rakoniewice, wpisuje się swoją lokalizacją w przebieg drogi 
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gminnej nr 544001P, wskazanej w uchwale Nr XVIII/125/2016 Rady Miejskiej w Rakoniewicach 

z dnia 28 czerwca 2016 ze zmianami. Właściciel działki nr 4/5 położonej w obrębie Rakoniewice 

pismem z dnia 9 maja 2024 r. wyraził wolę jej nieodpłatnego przekazania na rzecz gminy 

Rakoniewice. W wyniku przeprowadzonej analizy ustalono, że przejęta działka uzupełni sieć 

drogową gminy Rakoniewice, zapewniając w ten sposób ogólnodostępny dojazd do 

nieruchomości, zgodnie z obowiązującymi przepisami ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. 

o gospodarce nieruchomościami. 

W projekcie uchwały wyraża się zgodę na nieodpłatne nabycie przez gminę Rakoniewice ww. 

działki 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (dot. działki nr 

4/5, obręb Rakoniewice) 22 maja 2024, godz. 11:58 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Gabriela Cielecka, Leszek Joksz, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, 

Adam Madalinski, Karol Matysiak, Dariusz Mikołajczyk, Dariusz Nolka, Sławomir Olejnik, 

Mirosław Pajchrowski, Paweł Sadowski, Rafał Siemieńczuk, Joanna Szajerska, Tomasz Tadeusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr II/14/2024 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości (dot. działki nr 4/5, obręb Rakoniewice) stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 

F) Projekt uchwały w sprawie  poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, 

rolnego, leśnego i opłat lokalnych oraz określenia inkasentów, terminu płatności dla 

inkasentów i wynagrodzenia za inkaso przedstawił Łukasz Ślaga – Skarbnik Gminy. 

Rada Gminy może zarządzić pobór podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego i opłat lokalnych 

w drodze inkasa oraz określać inkasentów i wysokość wynagrodzenia za inkaso. W związku 

z przeprowadzonymi w dniach 26.02.2024 r. – 20.03.2024 r. wyborami sołtysów i zmianami osób 

pełniących te funkcje, powstała konieczność uchwalenia nowej uchwały wraz z załącznikiem 

określającym inkasentów podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego oraz opłat lokalnych. 

 

W projekcie uchwały określa się inkasentów, wynagrodzenie za inkaso i termin płatności dla 

inkasentów. 

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 
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Przed przystąpieniem do głosowania Skarbnik Gminy przypomniał, że radni 

pełniący jednocześnie funkcję inkasentów (lub członkowie najbliższej rodziny) nie biorą 

udziału w głosowaniu. 

Przewodniczący Rady, dla porządku, wyjaśnił, że są to radni : Joanna Szajerska, Dariusz 

Mikołajczyk, Karol Matysiak, Tomasz Tadeusz.   

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego  

i opłat lokalnych oraz określenia inkasentów, terminu płatności dla inkasentów i wynagrodzenia 

za inkaso 22 maja 2024, godz. 12:01 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Gabriela Cielecka, Leszek Joksz, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, 

Adam Madalinski, Dariusz Nolka, Sławomir Olejnik, Mirosław Pajchrowski, Paweł Sadowski, 

Rafał Siemieńczuk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (4) 

Karol Matysiak, Dariusz Mikołajczyk, Joanna Szajerska, Tomasz Tadeusz 

NIEOBECNI (0) 

Radni : Karol Matysiak, Dariusz Mikołajczyk, Joanna Szajerska, Tomasz Tadeusz pełnią, 

lub najbliżsi członkowie rodziny, funkcję inkasentów, wobec czego nie brali udziału  

w głosowaniu nad ww. projektem uchwały 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr II/15/2024 w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, 

rolnego, leśnego i opłat lokalnych oraz określenia inkasentów, terminu płatności dla 

inkasentów i wynagrodzenia za inkaso stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

G) Projekt uchwały w sprawie  ustalenia stawek opłaty targowej od sprzedaży 

dokonywanej podczas obchodów Dożynek Gminnych przedstawił Skarbnik Gminy 

Zgodnie z art. 19 pkt 1 lit. a ustawy o podatkach i opłatach lokalnych  Rada Miejska została 

upoważniona przez ustawodawcę do określenia zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności 

i wysokości opłaty targowej. 

 

W projekcie uchwały postanawia się wprowadzić opłatę targową podczas trwania imprezy 

kulturalno – rekreacyjnej Dożynki Gminne w Ruchocicach, w dniu 25 sierpnia 2024 r. 

Określa się wysokość dziennej stawki opłaty targowej od każdego stanowiska handlowego dla 

osób fizycznych, osób prawnych oraz jednostek organizacyjnych niemających osobowości 

prawnej od sprzedaży: 

1. artykuły różne, artykuły przemysłowe, artykuły spożywcze - przy wielkości stoiska: do 9 m2 – 

80 zł; 
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Szczegółowy przebieg obrad odzwierciedla nagranie z II sesji Rady Miejskiej Rakoniewic,  

z dnia 22.05.2024r., które jest dostępne na stronie internetowej www.rakoniewice.pl, w zakładce Rada 

Miejska oraz w Biuletynie Informacji Publicznej, w zakładce Rada Miejska – Nagrania z sesji. 

2. artykuły różne, artykuły przemysłowe, artykuły spożywcze - przy wielkości stoiska: 9 – 18 m2  

– 170 zł; 

3. napojów alkoholowych o zawartości do 4,5% oraz piwa - z samochodu, stolika, ławy, stoiska – 

600 zł. 

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej od sprzedaży dokonywanej podczas 

obchodów Dożynek Gminnych 22 maja 2024, godz. 12:03 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Gabriela Cielecka, Leszek Joksz, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, 

Adam Madalinski, Karol Matysiak, Dariusz Mikołajczyk, Dariusz Nolka, Sławomir Olejnik, 

Mirosław Pajchrowski, Paweł Sadowski, Rafał Siemieńczuk, Joanna Szajerska, Tomasz Tadeusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr II/16/2024 w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej od sprzedaży 

dokonywanej podczas obchodów Dożynek Gminnych stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu. 

H) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wolsztyn 

przedstawił Paweł Sobecki. 

Burmistrz Gminy Wolsztyn zwrócił się do Gminy Rakoniewice z prośbą o udzielenie wsparcia 

finansowego na remont drogi gminnej Błocko - Łąkie. Planowany, niezbędny zakres prac na 

drodze gruntowej, uwzględnia m. in.: dostawę kruszywa naturalnego wraz z rozplanowaniem 

i zagęszczeniem na odcinku ok. 1,500 km, wyrównanie nawierzchni drogi na całym odcinku. 

Zgodnie z art. 216 ust. 2 pkt 5 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych, 

pomoc rzeczową lub finansową dla innych jednostek samorządu terytorialnego określa się 

odrębną uchwałą przez organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego. 

W projekcie uchwały postanawia się udzielić pomocy finansowej Gminie Wolsztyn w wysokości 

25 000,00 zł z przeznaczeniem na  remont drogi gminnej Błocko-Łąkie, w formie dotacji celowej. 

Radna Gabriela Cielecka zapytała, co z budową drogi Rostarzewo – Tłoki. 

Burmistrz wyjaśnił, że jest w stałym kontakcie z Burmistrzem Wolsztyna w tej sprawie. 

Aktualnie czekamy na pojawienie się możliwości pozyskania środków zewnętrznych na 

tę inwestycję. 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 
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Szczegółowy przebieg obrad odzwierciedla nagranie z II sesji Rady Miejskiej Rakoniewic,  

z dnia 22.05.2024r., które jest dostępne na stronie internetowej www.rakoniewice.pl, w zakładce Rada 

Miejska oraz w Biuletynie Informacji Publicznej, w zakładce Rada Miejska – Nagrania z sesji. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wolsztyn 22 maja 2024, godz. 

12:06 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Gabriela Cielecka, Leszek Joksz, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, 

Adam Madalinski, Karol Matysiak, Dariusz Mikołajczyk, Dariusz Nolka, Sławomir Olejnik, 

Mirosław Pajchrowski, Paweł Sadowski, Rafał Siemieńczuk, Joanna Szajerska, Tomasz Tadeusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr II/17/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wolsztyn 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

I) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Grodziskiemu przedstawił Paweł Sobecki. 

Burmistrz Rakoniewice zwrócił się do Starosty Grodziskiego o sporządzenie dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej dla zadania pn. "Przebudowa drogi powiatowej nr 3570P na odcinku 

Rakoniewice-Tarnowa". W odpowiedzi Starosta Grodziski wystąpił do Burmistrza Rakoniewic 

z prośbą o udzielenie pomocy finansowej w wysokości 25 000,00 zł,  tj. 50% kosztów 

przygotowania ww. dokumentacji. 

Zgodnie z art. 216 ust. 2 pkt. 5 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych, 

pomoc rzeczową lub finansową dla innych jednostek samorządu terytorialnego określa się 

odrębną uchwałą przez organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego. 

W projekcie uchwały postanawia się udzielić pomocy finansowej Powiatowi Grodziskiemu do 

kwoty 25 000,00 zł, z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla 

zadania pn. "Przebudowa drogi powiatowej nr 3570P Rakoniewice-Tarnowa", w formie dotacji 

celowej. 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grodziskiemu 22 maja 2024, 

godz. 12:08 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
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Szczegółowy przebieg obrad odzwierciedla nagranie z II sesji Rady Miejskiej Rakoniewic,  

z dnia 22.05.2024r., które jest dostępne na stronie internetowej www.rakoniewice.pl, w zakładce Rada 

Miejska oraz w Biuletynie Informacji Publicznej, w zakładce Rada Miejska – Nagrania z sesji. 

Gabriela Cielecka, Leszek Joksz, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, 

Adam Madalinski, Karol Matysiak, Dariusz Mikołajczyk, Dariusz Nolka, Sławomir Olejnik, 

Mirosław Pajchrowski, Paweł Sadowski, Rafał Siemieńczuk, Joanna Szajerska, Tomasz Tadeusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr II/18/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Grodziskiemu stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

J) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok przedstawił 

Łukasz Ślaga – Skarbnik Gminy. Projekt szczegółowo był omawiany na posiedzeniu 

komisji. 

Najpierw Skarbnik przedstawił autopoprawki do projektu uchwały (autopoprawki 

stanowią załącznik nr 23 do protokołu). 

 

Radna G. Cielecka odniosła się do wydatków na utrzymanie zieleni w miastach. 

Zauważyła, że poczyniono ostatnio wydatki na ten cel, na rzecz Rakoniewic, natomiast 

skąpo wygląda to w Rostarzewie. 

Przy wydatkach na zabytki zapytała, czy w zaplanowanej kwocie są uwzględnione 

uchwyty do flag dla rostarzewskiego ratusza, w ilości 4 szt. 

 

Skarbnik, w kwestii wydatków na zabytki, odpowiedział, że kwota ta nie obejmuje 

zakupu tych uchwytów (wydatki te są związane z budową ścieżki w parku).  

 

W kwestii zieleni Arkadiusz Pawłowski – Zastępca Burmistrza odpowiedział, że 

będziemy sukcesywnie upiększać naszą Gminę. W sprawie uchwytów na flagi – Gmina 

jest na etapie uzgodnień z konserwatorem. 

 

Radni do przedstawionych autopoprawek nie zgłosili więcej pytań ani żadnych 

wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał przyjęcie autopoprawek pod głosowanie 

Głosowano w sprawie autopoprawki do projektu zmian w budżecie 22 maja 2024, godz. 12:19 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Szczegółowy przebieg obrad odzwierciedla nagranie z II sesji Rady Miejskiej Rakoniewic,  

z dnia 22.05.2024r., które jest dostępne na stronie internetowej www.rakoniewice.pl, w zakładce Rada 

Miejska oraz w Biuletynie Informacji Publicznej, w zakładce Rada Miejska – Nagrania z sesji. 

 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Gabriela Cielecka, Leszek Joksz, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, 

Adam Madalinski, Karol Matysiak, Dariusz Mikołajczyk, Dariusz Nolka, Sławomir Olejnik, 

Mirosław Pajchrowski, Paweł Sadowski, Rafał Siemieńczuk, Joanna Szajerska, Tomasz Tadeusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

W związku z brakiem pytań i wniosków do samego projektu uchwały, Przewodniczący 

Rady poddał projekt uchwały, uwzględniający przyjęte autopoprawki, pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 22 maja 2024, godz. 12:19 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Gabriela Cielecka, Leszek Joksz, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, 

Adam Madalinski, Karol Matysiak, Dariusz Mikołajczyk, Dariusz Nolka, Sławomir Olejnik, 

Mirosław Pajchrowski, Paweł Sadowski, Rafał Siemieńczuk, Joanna Szajerska, Tomasz Tadeusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr II/19/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok stanowi 

załącznik nr 24 do protokołu. 

 

K) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/452/2023 Rady Miejskiej 

Rakoniewic z dnia 20 grudnia 2023 w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rakoniewice na lata 2024 – 2028 przedstawił Skarbnik Gminy. Projekt 

szczegółowo był omawiany na posiedzeniu komisji. 

Najpierw Skarbnik przedstawił autopoprawki do projektu uchwały (autopoprawki 

stanowią załącznik nr 25 do protokołu). 

 

Radni do przedstawionych autopoprawek nie zgłosili żadnych pytań ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał przyjęcie autopoprawek pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie autopoprawki do projektu zmian WPF 22 maja 2024, godz. 12:20 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Szczegółowy przebieg obrad odzwierciedla nagranie z II sesji Rady Miejskiej Rakoniewic,  

z dnia 22.05.2024r., które jest dostępne na stronie internetowej www.rakoniewice.pl, w zakładce Rada 

Miejska oraz w Biuletynie Informacji Publicznej, w zakładce Rada Miejska – Nagrania z sesji. 

 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Gabriela Cielecka, Leszek Joksz, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, 

Adam Madalinski, Karol Matysiak, Dariusz Mikołajczyk, Dariusz Nolka, Sławomir Olejnik, 

Mirosław Pajchrowski, Paweł Sadowski, Rafał Siemieńczuk, Joanna Szajerska, Tomasz Tadeusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

W związku z brakiem pytań i wniosków do samego projektu uchwały, Przewodniczący 

Rady poddał projekt uchwały, uwzględniający przyjęte autopoprawki, pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr LVI/452/2023 Rady Miejskiej Rakoniewic z dnia 20 

grudnia 2023 w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rakoniewice na lata 2024 – 

2028 22 maja 2024, godz. 12:21 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Gabriela Cielecka, Leszek Joksz, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, 

Adam Madalinski, Karol Matysiak, Dariusz Mikołajczyk, Dariusz Nolka, Sławomir Olejnik, 

Mirosław Pajchrowski, Paweł Sadowski, Rafał Siemieńczuk, Joanna Szajerska, Tomasz Tadeusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr II/20/2024 w sprawie stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Pkt 14. Wolne wnioski i informacje.  

Radny Rafał Siemieńczuk zapytał, czy na drogę Rostarzewo – Tłoki można by wysłać 

równiarkę i wysypać tłuczeń. 

 

Arkadiusz Pawłowski odpowiedział, że w Gminie jest 26 sołectw, równiarka aktualnie 

pracuje na innym obszarze. Wyraził nadzieję, że w najbliższych dniach droga, o której 

wspomniał Wiceprzewodniczący Rady,  zostanie wyrównana. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu w tym punkcie.  
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Szczegółowy przebieg obrad odzwierciedla nagranie z II sesji Rady Miejskiej Rakoniewic,  

z dnia 22.05.2024r., które jest dostępne na stronie internetowej www.rakoniewice.pl, w zakładce Rada 

Miejska oraz w Biuletynie Informacji Publicznej, w zakładce Rada Miejska – Nagrania z sesji. 

Pkt 15. Zakończenie obrad.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, w związku  

z czym ogłosił zakończenie obrad II sesji IX kadencji Rady.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano  

Rakoniewice, dnia 24 maja 2024 r.  

 

Protokolant         Przewodniczący Rady  

Magdalena Chojnacka        Krzysztof Krawczyk 

 

..................................        ..................................... 

                    

 

 

Wykaz dokumentacji w formie załączników do protokołu : 

 
1. Lista obecności radnych 

2. Lista obecności sołtysów. 

3. Informacja o złożonych zapytaniach, interpelacjach i odpowiedziach na nie. 

4. Kopia pisma G. Cieleckiej i R. Siemieńczuka w sprawie interpelacji złożonej w dniu 

28.02.2024 r. 

5. Pismo sołtysów z Gminy Rakoniewice, z prośbą o zwiększenie wysokości diet, z dnia 

22.05.2024 r. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym 

7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

8. Informacja nt. ogłoszonego przetargu na budowę przyszkolnego basenu do nauki pływania  

w Rakoniewicach. 

9. Informacja na temat funkcjonowania Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakoniewicach w roku 

2023. Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie - za rok 2023. Sprawozdanie z realizacji zadań z 

zakresu wspierania rodziny za 2023 r. 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii 

za rok 2023. 

11. Informacja o działalności instytucji kultury w 2023 r. - Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Rakoniewicach.  

12. Informacja o działalności instytucji kultury w 2023 r. – Rakoniewickiego Ośrodka Kultury. 

13. Sprawozdanie z rocznego programu współpracy Gminy Rakoniewice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2023. 

14. Uchwała Nr II/10/2024 w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej 

15. Uchwała Nr II/11/2024 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za świadczenia udzielane przez publiczne przedszkola, których organem prowadzącym jest 

Gmina Rakoniewice 

16. Uchwała Nr II/12/2024 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

(dot. działki nr 202/9, obręb Gola Narożniki) 

17. Uchwała Nr II/13/2024 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

(dot. działki nr 799/6, obręb Rostarzewo) 

18. Uchwała Nr II/14/2024 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

(dot. działki nr 4/5, obręb Rakoniewice) 
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Szczegółowy przebieg obrad odzwierciedla nagranie z II sesji Rady Miejskiej Rakoniewic,  

z dnia 22.05.2024r., które jest dostępne na stronie internetowej www.rakoniewice.pl, w zakładce Rada 

Miejska oraz w Biuletynie Informacji Publicznej, w zakładce Rada Miejska – Nagrania z sesji. 

19. Uchwała Nr II/15/2024 w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, 

rolnego, leśnego i opłat lokalnych oraz określenia inkasentów, terminu płatności dla 

inkasentów i wynagrodzenia za inkaso 

20. Uchwała Nr II/16/2024 w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej od sprzedaży 

dokonywanej podczas obchodów Dożynek Gminnych 

21. Uchwała Nr II/17/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wolsztyn 

22. Uchwała Nr II/18/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grodziskiemu 

23. Autopoprawki Burmistrza do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2024 rok 

24. Uchwała Nr II/19/2024 w sprawie w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

25. Autopoprawki Burmistrza do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/452/2023 

Rady Miejskiej Rakoniewic z dnia 20 grudnia 2023 w sprawie: Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rakoniewice na lata 2024 – 2028 

26. Uchwała Nr II/20/2024 w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr LVI/452/2023 Rady 

Miejskiej Rakoniewic z dnia 20 grudnia 2023 w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rakoniewice na lata 2024 – 2028 

27. Pytania radnego D. Nolki do sprawozdania z działalności ROK i odpowiedź ROK na pytania. 

 

http://www.rakoniewice.pl/

